
Referat fra FAU-møte 1.september 2021 

 

Tilstede:  

Tone Bjelland 

John Øfsgård 

Casper Hestness 

Ane Malene Sæverot 

Lene-Maria Engen 

 

1/21 Gjennomgang av FAU-medlemmer 

 

1.trinn: +2 

2.trinn:  Ane Malene Sæverot +1 

3.trinn: Hilde Solberg Vassnes + 1 

4.trinn: Lene-Maria Engen og Kjersti Vetlejord Borø 

5.trinn: Casper Hestness og Eirin Moe 

6.trinn: + 2 

7.trinn: Silje Bolstad  

 

Lene-Maria, John, Casper og Ane Malene tar en gjennomgang på alle foreldremøtene. Sier 

litt om FAU og trinnkontakter, og gjennomfører valget.  

 

2/21 Facebook-grupper og nettvett 

Skolen opplever at facebookgruppene blir noen ganger brukt på en negativ måte mot skolen. 

Det snakkes om saker som ikke hører hjemme der.  

FAU ønsker at FAU-representantene og trinnkontaktene tar et ekstra ansvar i å overvåke 

disse sidene, og varsle hvis det foregår uheldige ting der. 

 

3/21 Klasselister 

Tone sier noe om at klasselister og personvern er utfordrende. Mange ønsker å få 

klasselister utdelt, men vanskelig å gjøre pga personvernet.  

 

4/21 Fotografering 

All logistikken rundt fotografering er utfordrende. SKolen synes det krever med organisering 

fra dem enn hva de får igjen av verdi. Ønsker en dialog med FAU på dette. 

 

5/21 CHromebook 

Skolen har fått mange nye Chromebook, og har nå god dekning med Chromebook på alle 

trinn.  

 

6/21 SKoleutvikling 

SKolen ønsker å utvikle seg på sosial kompetanse og inkluderende skolemiljø. De har derfor 

fått ekstern hjelp fra Team skyfritt i kommunen til å hjelpe med dette. 

 

Neste møte: Tirsdag 5.oktober kl 19.30 

 

 


